
Bespreekpunten GL bij de collegebrief Eindrapportage ‘aanpak overmatig 
alcoholgebruik jongeren 2008-2011’  

  

  

1.    Wat de GroenLinksfractie betreft spreekt uit het stuk te weinig een visie op het bestrijden van 
alcoholgebruik en -misbruik bij jongeren. Voortzetting van activiteiten is deels alleen gebaseerd op 
beschikbare budgetten of uren die VNN beschikbaar heeft. Ook de samenhang tussen activiteiten 
wordt niet echt duidelijk. 

  

2.  Voor allerlei gedragsbeïnvloedende activiteiten (overgewicht, meer bewegen, voorkomen van 
verslaving etc.) geldt dat het een zaak van lange adem is. Daarnaast komen er natuurlijk steeds 
nieuwe kinderen en jongeren bij. Een intensieve aanpak voor een jaar of drie is dan minimaal. Wij zijn 
benieuwd of de andere fracties met ons vinden dat naast de activiteiten die nog wel doorgaan er net 
als de afgelopen jaren een intensievere aanpak zou moeten zijn (natuurlijk zijn we ons ook bewust 
van de financiële consequenties en de problemen daarbij, maar dat zou niet leidend moeten zijn in de 
discussie). 

  

3. Er is, zo blijkt uit de evaluatie, een goede stap gemaakt met het alcoholbewust maken van scholen, 
wat is de stand van zaken rond de motie "alcoholvrije scholen"? 

  

4. In hoeverre hebben de voorgenomen bezuinigingen op het budget Gezonde en Veilige School 
effect op de activiteiten die wel of niet worden uitgevoerd in het kader van "Alcohol en Jongeren"? 
Wanneer ook die bezuiniging (een derde van het budget) tenkoste gaat van het alcoholbeleid, is dat 
dan wel een verstandige bezuiniging? 

  

  

  

 


